

APPENDIX A

FORM A-1

TO:

NOTICE OF ENTRY

Take notice that on the day of, 20.,

(proper name of Expropriating Authority or Applicant)

proposes to enter upon the lands described in Schedule A, under the authority of subsection 5(1) of the *Expropriation Act*, chapter E-14 of the Revised Statutes, 1973, for the purpose of determining the suitability of the said lands for the work or undertaking contemplated by

(name of Expropriating Authority or Applicant)

for which its expropriation is required.

This exploratory work may include the making of surveys, taking levels and making borings, sinking trial pits and conducting such other tests as are necessary to ascertain the suitability of the said lands, for the aforementioned purpose.

Take notice that subsection 5(3) of the *Expropriation Act* provides that you shall be compensated for any damages caused to your land by the exploratory work carried out by my agents and representatives.

I ask your co-operation in carrying out this exploratory work.

Dated at this day of, 20.

Expropriating Authority or Applicant

APPENDICE A

FORMULE A-1

DESTINATAIRE :

AVIS D'INTENTION DE PÉNÉTRER SUR UN BIEN-FONDS

Sachez que le 20.,

(nom exact de l'autorité expropriante ou du requérant)

se propose de pénétrer sur le bien-fonds décrit à l'Annexe A, en vertu du paragraphe 5(1) de la *Loi sur l'expropriation*, chapitre E-14 des Lois révisées de 1973, afin de déterminer son aptitude à servir aux ouvrages ou travaux envisagés par

(nom de l'autorité expropriante ou du requérant)

et en vue desquels son expropriation est requise.

Ce travail exploratoire peut consister notamment à effectuer des arpentages, relever des niveaux, faire des sondages, creuser des puits d'essai et faire les autres tests qui s'imposent pour déterminer l'aptitude dudit bien-fonds à servir aux fins visées plus haut.

Sachez également que vous serez indemnisé de tous dommages causés à votre bien-fonds par le travail exploratoire effectué par mes agents ou représentants, comme le prévoit le paragraphe 5(3) de la *Loi sur l'expropriation*.

Je sollicite votre collaboration à ce travail exploratoire.

Fait à le 20.

Autorité expropriante ou requérant